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همه آدم ها در غریزه شان نیاز به تحسین دارند و این موضوع به آنها انگیزه می دهد تا در یک موضوعی، 
فعالیت بهتری داشته باشند. ولی در زمینه امنیت، اصاً این گونه نیست؛ شما هرچه بیشتر فعالیت 

کنید، گمنام ترید. این مسأله سختی برای تبیین شخصیت این کاراکترها است

یکی از اولین 
قضاوت ها، 

مقایسه این سریال 
با سریال گاندو بود 

که از زمان پخش 
تیزر تا قسمت های 

اول و دوم ادامه 
داشت. چون 

در قسمت های 
ابتدایی به خاطر 

اکشن بالای کار 
خیلی به کاراکترها 

پرداخته نمی شد 
ولی خدا را شکر 

بازخورد مردم 
خیلی خوب بوده 

است و کار تا به 
این لحظه از طرف 

منتقدان مورد 
نقد جدی قرار 

نگرفته است ولی 
دوستانی که در 

این زمینه فعالیت 
می کنند، به کلیت 

کار نمره قابل 
قبولی داده اند

به دلیل اینکه ســـریال تـــرور و گاندو اشـــتراکاتی 
در عوامـــل داشـــتند ایـــن شـــباهت ها قطعـــاً 
گریزناپذیـــر بود ولی تیـــم بازیگری گاندو بســـیار 

قـــوی بودند.

   اساساً فیلم های قهرمان محور 
بخصوص اگر این قهرمان، ملی و وطنی 

باشد؛ یک حساسیت بیشتری روی آن 
هست بویژه حالا که در تلویزیون و به 

صورت سریال قرار است پخش شود، قطعاً 
پربیننده است و مهم تر اینکه اسم حاج 

قاسم روی سریال است و اولین سریالی 
است که قرار است در مورد حاج قاسم 

ساخته شود؛ برای بازی در چنین سریالی 
قطعاً آدم دچار ترس و استرس می شود 

که خروجی کار چه می شود؟ و اگر بازیگری 
نقش خود حاج قاسم را بازی می کرد این 

همه نگاه از روی شما برداشته می شد ولی 
اینکه حالا فقط اسم ایشان است و در 

تصویر فقط دو گروه تروریستی و تیم امنیتی 
دیده می شود، قطعاً این نگرانی برای خوب 
شدن، کار را چندین برابر حساس می کند. 

با این چالش ها چگونه کنار آمدید؟
مســـلماً یک بخشـــی از آرامـــش من به شـــناختی 
که از گـــروه ســـازنده داشـــتم، برمی گشـــت و یک 
اعتمـــاد دوطرفـــه بـــود و قطعـــاً هـــر کاری را که من 
انجام دهم چـــه بازیگری، چـــه تهیه کنندگی، چه 
کارگردانـــی، فقط به همان مقطـــع فکر می کنم که 
بهترین باشـــد. خیلی به اینکه بعد از آن چه اتفاقی 
می افتد و نمی افتد، فکر نمی کنـــم. همه آدم ها در 
غریزه شان نیاز به تحســـین دارند و این موضوع به 
آنها انگیـــزه می دهد تا در یـــک موضوعی، فعالیت 
بهتری داشـــته باشـــند. ولی در زمینه امنیت، اصاً 
این گونـــه نیســـت؛ شـــما هرچـــه بیشـــتر فعالیت 
کنیـــد گمنام تریـــد. ایـــن مســـأله ســـختی بـــرای 
تبیین شـــخصیت این کاراکترها اســـت. این افراد، 
بخشـــی از غریزه خودشان را ســـرکوب می کنند و 
چیـــزی که حال شـــان را خوب می کند، این اســـت 
کـــه ببیننـــد امنیت وجـــود دارد و اینها نـــکات ریز و 
جذاب ایـــن آدم هـــا اســـت. اینها علی رغم فشـــار 
عمده و ســـنگینی که روی دوش شـــان است برای 
حل کیس هـــای مختلـــف، یک آرامـــش عجیبی 
در ارتباطات شـــان دارنـــد و همچنیـــن در ارتباط با 

زیردستان شـــان یک رابطه گـــرم و صمیمی برقرار 
اســـت که در این ســـریال زیاد به آن پرداخته شـــد. 
بدون شـــک اســـترس و نگرانی از برخورد مخاطب 
وجـــود داشـــت ولی هـــم تیم ســـازنده و هـــم تیم 
رســـانه ای تاش خودشان را کردند تا یک کار خوب 
ارائه بدهند و همه چیز به نظر مردم بســـتگی دارد.

   قرار بود یک تیم دیگری این سریال 
را بسازد و تغییراتی صورت گرفت و آقای 

تقیانی پور کارگردان شدند و گویا مدیران 
تلویزیون قصد داشتند که این سریال به 
سالگرد شهادت حاج قاسم برسد و قطعاً 
تولید در این شرایط سخت تر بوده است.

بله، کار فشـــرده بود. مســـأله این اســـت که چون 
بازیگـــر جلـــوی دوربیـــن اســـت تمام خســـتگی و 
حتی درماندگی جســـمی او به سرعت برای بیننده 
مشخص می شـــود؛ برای همین همیشه باید شاد 
و خوشحال باشـــد، اگر نه تمام گروه نهایت تاش 
خودشـــان را برای این ســـریال کرده اند که در زمان 
مقـــرر به پخش برســـد و خدا را شـــکر رســـید. قرار 
بوده این ســـریال به دســـت گروه دیگری ســـاخته 
شـــود و بـــرای نقش هـــا به هـــزاران نفر فکر شـــده 
اســـت، ولی قســـمت ایـــن بوده اســـت ایـــن تیم 
در ایـــن زمـــان و ایـــن مـــکان و در این شـــرایط این 

ســـریال را بسازند.

   کل این سریال ۹ قسمت است. از 
بازخوردهای اطرافیان تا منتقدینی که 

سریال را دیده اند، بگویید.
یکـــی از اولیـــن قضاوت ها، مقایســـه این ســـریال 

بـــا ســـریال گانـــدو بـــود کـــه از 
زمان پخـــش تیزر تا قســـمت های 

اول و دوم ادامـــه داشـــت. چـــون در 
قســـمت های ابتدایی به خاطر اکشـــن بالای کار 

خیلی بـــه کاراکترهـــا پرداخته نمی شـــد ولی خدا 
را شـــکر بازخورد مردم خیلی خوب بوده اســـت و 
کار تـــا به این لحظـــه از طرف منتقـــدان مورد نقد 
جـــدی قـــرار نگرفته اســـت ولی دوســـتانی که در 
این زمینـــه فعالیـــت می کنند به کلیـــت کار نمره 

قابـــل قبولـــی داده اند.
   خاطره به یادماندنی از این کار دارید؟

بلـــه، در یک صحنـــه ای باید از کوه بـــالا می رفتم؛ 
خیلی شـــرایط عجیبـــی بود چون یک مســـافت 
طولانی با یک شـــیب تنـــد باید پیموده می شـــد و 
این سکانس با ســـه دوربین فیلمبرداری می شد. 
من به ســـرعت بالا رفتـــم و حالم بد شـــد و چون 
آقـــای تقیانی پور و عوامـــل، فاصله زیـــادی با من 
داشـــتند متوجه حال بد من نشـــدند؛ کات دادند 
و گفتند دوباره تکرار شـــود. در حین پایین آمدن 
مرتب می گفتـــم خدایا کمکم کـــن. روزهای آخر 
کار اســـت و بـــه خاطـــر مـــن کار عقـــب نیفتند تا 
عوامـــل جای دوربین ها را عـــوض کردند و پان را 
آمـــاده کردند من دوباره دویدم تا همان مســـیری 
کـــه قابـــل قبول بـــود رفتـــم و بافاصلـــه افتادم. 
حال بدی داشـــتم؛ حالت گرمازدگی شدید؛ یک 
لحظه چشـــمم را باز کردم، دیدم آقای تقیانی پور 
به ســـمت مـــن می دونـــد و چون ســـر یـــک کاری 
زانـــوی من آســـیب دیده بـــود فکـــر می کردند که 
زانـــوی من دوبـــاره آســـیب دیده اســـت ولی خدا 
را شـــکر مشـــکل پای من به طـــور کامـــل برطرف 

شده بود. چشمانم را بســـتم و دوباره که باز کردم 
صحنـــه جالبـــی بود؛ آقـــای انوش معظمـــی که از 
دوســـتان خوب من هســـتند و نقـــش مقابل من 
بودند و قرار بود در آن ســـکانس به هم تیراندازی 
کنیـــم جوری ایســـتاده بودند که سایه شـــان روی 

من بیفتـــد و آفتاب مـــن را اذیت نکند.

   اگر بخواهید بین بازیگری، کارگردانی 
و تهیه کنندگی یک مورد را انتخاب کنید، 

علاقه خودتان به کدام بیشتر است؟
این ســـه خیلی به هـــم نزدیک هســـتند ولی اگر 
بخواهـــم انتخابـــی داشـــته باشـــم کارگردانی و 
بازیگـــری را ترجیـــح می دهم. مثـــاً در بازیگری 
شـــما به خلـــق یک شـــخصیت کمـــک می کنید 
ولـــی در کارگردانی بـــه خلق یک اثر شـــامل کلی 
بازیگر، قصـــه و... کمک می کنید و تهیه کنندگی 
چـــون خیلی بـــه مســـائل مالی مربوط اســـت و 
مـــن خیلـــی آدم مالی نیســـتم گرایـــش کمتری 
بـــه تهیه کنندگـــی دارم و ترجیـــح می دهـــم 
تهیه کنندگـــی بـــرای شـــرایط خـــاص و کارهای 
خاص را انجام دهم. بـــه همین دلایل عاقه من 
بیشـــتر به ســـمت بازیگری و کارگردانی است و از 
بیـــن این دو، عاقـــه من به کارگردانـــی، به خاطر 
تجربیاتی کـــه داشـــتم و اتفاق هایی کـــه افتاده 
خیلـــی عمیق تر اســـت ولی به نظر مـــن بازیگری 

در مســـیر درســـت هم کم از کارگردانـــی ندارد.

   حرف و نکته خاصی در مورد »ترور« بود 
که پرسیده نشد؟

دوســـت دارم مخاطبیـــن بداننـــد کـــه در کنـــار 
محتوایـــی کـــه ارائه دادیـــم، عوامل یک عشـــق 
خاصی نســـبت بـــه تولید ایـــن اثر داشـــتند تا کار 
دیده شود؛ ما متأسفانه در زمینه رسانه ای کردن 
قهرمان های کشـــورمان، خیلی کار نکرده داریم 
و بهتر اســـت که یک ســـری آثـــار خـــوب و قوی و 
در شـــأن این قهرمان ها تولید شـــود کـــه بتواند 
حقیقت را برای مخاطب روشـــن کند. امیدوارم 
روزی برســـد که قهرمانان کشورمان همه در دل و 

روح و جـــان مخاطبیـــن رخنه کنند.


